
HAAIEN-ECHO’S  januari 2023 - Aflevering 85
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
25-11-22 Nacht vd Aquariaan
Na een onderbreking van 3 jaar kon 
eindelijk voor de 15de keer de Nacht van de 
Aquariaan doorgaan. 
Het voltallige Z-bestuur en enkele leden 
waren van de partij in feestzaal ‘t Spant te 
Wilrijk voor de proclamatie van de nationale 
vivariumkeuring. 
De volledige uitslag heb je al in onze vorige 
Haaien-Echo’s kunnen bekijken. In de vijf 
voorziene categories waren in totaal slechts 
17 deelnemers. Wel met mooie prestaties 
voor onze clubgenoten Theo Luyten en 
Sonia Courtois (2x bondsdiploma en 1x 
certificaat van bekwaamheid). Proficiat!

Elke deelnemer ontving een mooi pakket 
met producten van JBL en een fles wijn. 
De eerste drie gerangschikten per categorie 
kregen ook nog een trofee en een mooie 
geldprijs. Voor elke deelnemer was er 
bovendien een USB-stick met 
de film van de gekeurde 
vivariums beschikbaar. 

Vrijdag 16 december 2022 ging in het 
Michielshof, de parochiezaal in Achel een 
bijeenkomst door ter gelegenheid van 50 
jaar Aqua Noord-Limburg.
Aqua-Noord Limburg is een aquarium-
vereniging met een rijke geschiedenis met 
als thuisbasis Neerpelt.
Al een aantal jaren heeft deze vereniging 
die ook bij BBAT en BBAT-Limburg is 
aangesloten een slapend bestaan gekend. 
Jos Houben uit Hamont-Achel (voorzitter a.i.) 
heeft samen met enkele ex-bestuursleden 
zich zeer ambitieus ingezet om ANL nieuw 
leven in te blazen. De directe aanleiding 
hiervan is het 50-jarig jubileum.
Ook het Z-bestuur kreeg een uitnodigng voor 
deze gelegenheid. Onze Luyten brothers 
gingen hier op in en waren getuigen van een 
beamer-presentatie  met  vooral oude foto’s    

i. v. m. 50 jaar Aqua Noord Limburg. 
 ------------------------------------------------ 

Een film die we zeker nog 
gaan vertonen op een van 
onze vergaderingen.
Medewerkers aan deze 
keuring o.a. Filip Maes en 
Kenny Mertens werden 
bedankt met een fles wijn. 
Zo stonden er  bij de 
Zilverhaai al 5 flessen op tafel.

Minder goed nieuws van 
Theo Raymaekers. 

Nelly Bloemen, moeder van 
Carine en schoonmoeder 

van Theo, geboren in 1936 
is in het bijzijn van haar 

familie zachtjes heengegaan 
te Heusden-Zolder op 

21 december 2022.
Gecondoleerd, en veel 
sterkte met dit verlies.    
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Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Rechtzetting:
In tegenstelling wat eerder was gemeld 
zal Vivarium dit jaar doorgaan op 11 & 12 
november ipv het weekend van 1 okt.
* Vivarium in Rosmalen (NL) van 10 tot 17 
uur in Autotron, Graafsebaan 133, Rosmalen
met deelname van Zilverhaai Beringen.
----------------------------------------------------------
Tijdens de voorbereiding van de BLIKverga-
dering moest Jos L op een bepaald moment 
een verlengkabel hebben om de Z-lichtbak 
te laten branden. Christiaan C. dacht dat hij 
er wel één in zijn camionette had liggen. 
Op de parking is er echter geen licht en is hij 
in een put of gracht gesukkeld, geen kabel 
gevonden, maar Chris wel een beetje vuil. 
Bij het binnenkomen van de COR is hij zich 
wat gaan fatsoeneren op de gehandicapten 
WC tegenover de keuken. 
Tot zover de inleiding.
Het was al na twaalven dat wij (het Z-bestuur 
en enkele helpers) huiswaarts keerden. 
Thuisgekomen kwam Chris tot de vaststelling dat hij zijn 
GSM mistte. Chris terug naar de Cor op zoektocht op de 
plaats waar zijn camionette gestaan had, niets te vinden 
natuurlijk. Slim als hij is (de getrainde militair), scheen hij 
met een lamp naar binnen om te zien of zijn GSM misschien 
op de zaaltoog was blijven liggen hier ook niets, hierbij 
merkte hij echter dat Jos L ook nog wat vergeten was (een 
grote tas, juist voor de toog), dus Chris onverrichter zake 
terug naar huis. Tussen 01.00 u en 01.30 u kreeg Jos een 
berichtje van Chris met de vraag of hij morgenvroeg kon 

gaan kijken of zijn GSM daar niet ergens 
was blijven liggen en hij vermelde terloops 
dat Jos daar ook nog wat had achter gelaten. 
Jos, de nachtmens, deed dit liever nu dan 
morgen. Dus Jos, een kot in de nacht, 
terug naar de COR. Na wat zoeken, GSM 
gevonden op de WC. Berichtje naar Chris, 
je kan je telefoon komen halen, ben nu aan 
de COR. Voor zover als ik uit het verhaal 
kon opmaken is Chris dan zijn telefoon nog 
gaan halen in Koersel. Tot zover dit relaas, 
het was geen deurenkomedie maar een 
telefoonkomedie.
----------------------------------------------------------
Bakkenbezoek
Vrijdag 13 januari 2023 gingen we in Tongeren 
met een 10-tal aquarioten op bakkenbezoek 
bij Michel en Lutgarde Smolders. We werden 
er zeer hartelijk ontvangen. 

Michel zijn aquarium staat in de veranda, 
een aparte ruimte naast de keuken. De eerste 

aanblik was er één van bewondering:  dat Michel met 
zo een aquarium niet heeft deelgenomen aan de nationale 
huiskeuring, verwondert alle aanwezigen. Prachtige vissen 
o.a. wildvang discussen, mooie planten en kraakhelder 
water. 

Niet alleen het zichtbare gedeelte getuigt van zijn passie 
voor het aquarium, in de kast onder de bak is een deel van 
de techniek opgesteld: een grote bio-filter en allerhande 
technische snufjes. Bijna alles is geautomatiseerd en als 
er iets mis gaat ergens in de installatie, klinkt er wel een 

C.C. de militair (zonder GSM)



alarm. Omdat er in het verleden al enkele stroompannes 
geweest zijn is uit voorzorg een beveiliging voorzien. Een 
batterij  gekoppeld aan een omvormer zorgt er voor dat bij 
stroompanne alles, behalve de verwarming, onmiddellijk 
wordt omgeschakeld. Hij demonstreert dit even, de 
overgang van netvoeding naar noodvoeding gebeurt 
ogenblikkelijk zonder dat dit zichtbaar is. Dit systeem kan 
een panne van 10 uur overbruggen. 
Water verversen gebeurt steeds met osmosewater waarvan 
het reservoir in een andere ruimte staat en ook weer 
automatisch natuurlijk. Om met de huidige energieprijzen 
het elektriciteitsverbruik toch wat te beperken word het 
aquarium ‘s nachts volledig geïsoleerd. 
Er is wellicht nog meer te vertellen, maar op zo’n avond 
wordt zoveel gezegd en door mekaar gepraat dat het 
onmogelijk is om alles te onthouden. In elk geval het was 
zeer zeker een mooie en boeiende avond. Als toemaatje 
werden onze smaakpapillen door gastvrouw Lutgarde 
verwend met enkele overheerlijke Limburgse vlaaien !
Bedankt Michel en Lutgarde voor de uitnodiging en de 
ontvangst. Achteraf vernamen we dat een bekende iemand 
(wie?) de afspraak door omstandigheden (totaal vergeten) 
heeft gemist.
-----------------------------------------------------------------------------

Op vrijdag 20/01 was op de vergadering bij Skalaar Torhout 
onze Kenny de gastspreker over krabben. Om hem een 
beetje te steunen gingen Filip M, Pascal W en Rudy W ook 
naar Torhout (toevallig was het daar ook nog nieuwjaars-

receptie). 
Kenny mocht 
er helpen bij 
het trekken 
van de tombola 
(hoofdprijs een 
aquarium). Het 
toeval wil dat hij 
als eerste het lot van 
Filip trok. Filip en aanhang hadden tijdens de vergadering 
reeds opgevangen dat een jong meisje, dat in hun buurt 
zat, erg geïnteresseerd was in die eerste prijs. Filip heeft 
het aquarium ontvangen en even later aan het meisje 
geschonken, van een mooie geste gesproken. 

Bij het naar huis komen moest echter alle ellende nog 
beginnen. Zware sneeuwval had huisgehouden boven 
delen van Antwerpen, Limburg en de Ardennen. Al bij al 
zijn ze toch allen langzaam maar veilig thuisgekomen.
----------------------------------------------------------------------------
4D-vergadering 24 januari 2023
Het eerste uur werden de 4D aanwezigen vergast op 
een boeiende documentaire 
uit de vooraad van Filip M. 
Een film waarin een 
dapper duikteam op 
zoek gaat naar de 
geheimen van de 
oceaan. 
Het natuurlijke leef-
gebied van koraal-
duivels, de 
gevaarlijke 
schorpioenvissen, 
loopt van Oost-Afrika via
Indonesië en Japan 
tot Australië. 
Maar de koraalduivels (Pterois volitans) komen thans ook 
veelvuldig voor in het Caraibische gebied. Verder waren we 



nog getuigen van o.a. experimenten 
met haaien en zoveel meer.

Hierbij aansluitend bracht Theo L. 
theorie en praktijk ivm de ombouw van 
conventionele TL aquariumverlichting 
naar TL-Led. 
Daarbij kwamen we ook te weten en 
dat de Europese Unie richtlijnen heeft 
goedgekeurd die de productie van TL 
verlichting (T5, T8) vanaf 1 september 
2023 niet meer toelaat. Vervanging 
door LED-verlichting is de oplossing 
om aan de wet- en regelgeving te 
blijven voldoen. Door over te stappen 
naar ledverlichting is het trouwens 
eenvoudig om meer dan 60% energie 
te besparen.

Met de klassieke 1€-tombola kon weer iedereen zijn 
prijs vrij kiezen uit een grote prijzenvoorraad.  Een nog 
openstaande aanwezigheidsprijs van 2022 kreeg een 
ontknopin. De uiteindelijke winnaar werd Christiaan 
Corstjens uit Hechtel, de overige rode-bon-bezitters van 
2022 mochten een troostprijs afhalen.

Na een korte pauze kwam Kenny M. duidelijkheid brengen 
hoe men Aquariumwereld digitaal kan lezen en zoekfuncties 
toelichten. Wie alsnog met www,aquariumwereld-digitaal 
problemen heeft kan zich steeds tot Kenny richten.

Dan nog de vervolgserie “spraakmakende video’s”....
nr 68: Exclusieve koivijver
Een koivijver uit Engeland vol met dure koivissen. 
Sommige vissen in deze vijver zijn al 78 à 85 cm groot 

en pas 3 jaar oud. De vijver eigenaar verwarmt zijn vijver 
in de winter tot 18 graden en voert een kilo voer per dag. 
In de zomer is het vijverwater 23 graden en krijgen de 
kois ongeveer 2 kilo per dag. De vijver wordt krachtig 
gefilterd met drie grote profidrums, 4x Amalgaam UV’s, 
een skimmer, een ozon generator en aangestuurd door 9 
pompen.
nr 69: Een minuutje show
Zonder kommentaar
nr 70: Top 20 IAPLC 2022
De top 20 van The International Aquatic Plants Layout 
Contest. Een jaarlijkse online aquascape wedstrijd in 
Japan met 10 internationale juryleden.
Ditmaal 2.083 deelnemers uit 81 landen waarvan 6 uit 
België 6 en 16 uit Nederland. 1ste prijs van deze wedstrijd 

is 1 miljoen Yen (dat is circa 8000 euro).
nr 71: Vis lust cola
Zonder kommentaar
nr 72: Vuurkeelcichlide met jongbroed
Koppel vuurkeelcichliden Thorichthys 
Meeki zijn tijdens het bewaken van hun 
kroost erg agressief en vallen andere 
vissen aan, zelfs de hand die in het 
aquarium komt.
Met dit vervolg van de spraakmakende 
video’s werd de 4D afgesloten.

Video nr 68: Een reuze koivijver met bijna 100.000 liters water. 



----------------------------------------------------------
Rudy W. is in Beringen bij een ex-Zilverhaailid 
een aquarium gaan leeg maken en heeft 
hierdoor ondertussen reeds meerdere leden 
van die gratis vissen kunnen voorzien. 
Jos L. (eigenlijk de zoon Levi) gaat er zich 
aan wagen om ook een bakje te zetten. 
----------------------------------------------------------
Soms worden we op de ledenvergadering nog 

eens aangenaam verrast. Zo schonk Roger 
Van Rethy, ons op de laatste 2D-avond een 

grote doos met allerlei soorten zakjes minuutsoep. 
Het Z-bestuur heeft op de bestuursvergadering beslist om 
voortaan op elke 2D en 4D-vergadering aan de toog gratis 
warme minuutsoep aan te bieden zolang de voorraad 
strekt. Merci Roger.

----------------------------------------------------------------------------.
We worden allemaal 1x per jaar een jaartje ouder. Maar 
als dat precies voorvalt op een dag van een ledenavond...
Dit overkwam een zekere
J.C. en zoals in het verleden 
al meermaals is gebeurd, 
was er tijdens de pauze 
van de 2D-vergadering
van februari weer een 
gewaardeerde traktatie 
(tourné generale!). 
Let op: Dit gebeurt volledig uit vrije wil. 
----------------------------------------------------------------------------
Onze Kenny M. was er niet op de februarivergadering, 
die juist op Valentijn plaats vond, hij was geveld door een 
infectie en lag in bed met meer dan 39° koorts.(Dat je van 
Valentijnitis zo ziek kan worden !!).
----------------------------------------------------------------------------
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.

-----------------------------------------------------------------------------
Zaterdag 28 januari was voorzitter Filip M. en secretaris 
Theo L aanwezig in Zaal ‘t Spant te Wilrijk voor de 
algemene BBAT vergadering. Op de dagorde stonden 
deze punten: 
   - Nieuwjaarsrede van voorzitter Eddy Selderslaghs.
   - Activiteitenverslagen 2022 van de diverse diensten.
   - Financieel verslag 2022 en begroting 2023.
   - Kwijting aan de leden van de raad van bestuur werkjaar 2022
   - Verkiezing van de raad van bestuur 2023.
   - Voorstelling Bondsdag 2023 door Aquarianen Gent.
   - Mededelingen vanuit het BBAT bestuur.
   - Rondvraag
   - Nieuwjaarsreceptie aangeboden door de BBAT.

Alles verliep in goede orde. De nodige nieuwsfeiten uit 
het programma volgen ten gepaste tijd via de gekende 
kanalen.
Detail: Alle zetelende bestuursleden werden herkozen. 
Geen nieuwe kandidaat bestuursleden aangemeld. Tot 
tijdens de receptie....lees volgend bericht !
-----------------------------------------------------------------------------
Onze voorzitter Filip is een nieuwe uitdaging aangegaan. 
Op de statutaire vergadering in januari heeft hij zich kandi-
daat gesteld om toe te treden tot het BBAT hoofdbestuur. 
Na het aanhoren van het jaarprogramma dacht hij bij 
zichzelf dat ze zo iemand met zijn kwaliteiten wel konden 
gebruiken. Er is sprake van een online nationale tentoon-
stelling, als ook een geplande quizavond op de nacht van 
de aquarium. Ondertussen is zijn eerste vergadering van 
BBAT al gepasseerd.
-----------------------------------------------------------------------------

We beginnen deze maand met een mede-
deling van de redactie van Aquariumwereld:

Beste vrienden, naar het schijnt zou er in 
de drukkerij iets fout gelopen zijn bij het 
samenstellen van het februarinummer van 
Aquariumwereld. In sommige gedrukte 
exemplaren zijn de bladzijden door elkaar 
gehaald. De exemplaren die ikzelf ontving 
zijn helemaal in orde. We kunnen dus 
onmogelijk achterhalen wie een verkeerd 
nummer ontving. 
Kunnen jullie in uw vereniging hieromtrent 
navraag doen?

Dank voor uw medewerking en begrip.
Freddy Haerens, Redactie Aquariumwereld.

Bekijk zeer aandachtig uw exemplaar, zo 
mogelijk vergelijken met de digitale versie.
Indien u als Zilverhaai lid een fout nummer 
zou hebben ontvangen, breng het mee naar 
de maartvergadering en mail dit even naar 
zilverhaai@skynet.be en wij brengen het voor u in orde.

Het leek ons gepast om 
bij deze 500ste Haaien-
Echo’s iedereen te be-
danken die hieraan ooit 
hebben meegewerkt.
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Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
De ledenavond op de 4de dinsdag van de 
maand werd ditmaal weer gestart met de 
daverende Zilverhaai trailer en onmiddelijk 
gevolgd door de nieuwe spraakmakende 
video’s.
nr 73: Aquariumplanten snoeien
Heems van een aquariumwinkel uit Neder-
land vertelde in deze video hoe je werk moet 
gaan om vakkundig aquariumplanten te 
snoeien.
nr 74: Aquariums uit Roeselare
We gingen op huisbezoek bij collega’s van 
Exotica Roeselere en kregen top aquaria te 
zien. Misschien moeten wij dit eens na-äpen.
nr 75: Eco-systeem bouwen
Dit was een mooie uitleg hoe men een 
volledig afgesloten plantenterrarium bouwt. 
nr 76: Vijver ontdooien
Bij vriesweer is het de taak van de vijvelief-
hebber om dichtvriezen van vijver te voorko-
men. De aangeboden tip om het vijveropper-
vlak op de juiste manier te ontdooien werd hier 
gedemonstreerd. 
nr 77: Malawicichliden
Een video vol met bruikbare informatie voor de liefhebbers 
van Malawicicliden.

Met een betrekkelijk korte presentatie werd hierna het 
onderwerp ‘potfilters’ ingeleid. Meer mondelinge info werd 
daarna gegeven met een Eheim en een Hydor voorbeeld. 
Maar er zijn natuurlijk veel meer fltermerken met hun 
eigen voor- en nadelen. Het ging hierbij niet alleen over 
mechanisch filteren. Ook biologisch en chemisch filteren 
kwam aan bod. Een onderwerp dat nog wel eens verder 
dient bediscuteerd te worden.

Een vertoning van de film van de nationale 
huiskeuring van vorig jaar met de bijhorende 
kwalificaties en uitslagen kregen hun verloop. 
Daarna was er alleen nog tijd om de 1€-tombola af 
te handelen. De aangekondigde duo improvistie 
werd dan door het tijdsgebrek naar één van de 
volgende 4D-bijeenkomsten verschoven.
----------------------------------------------------------
Vanuit BBAT-Limburg staan er voor de 
vacantieperiode drie mooie activiteiten te 
wachten die je absoluut niet mag missen.

Om te beginnen is er al op vrijdag 21 april 
een federatieavond die doorgaat in ons 
vertrouwd lokaal de COR in Koersel. 
Meer informatie tref je elders aan in deze HE-
editie. Zorg maar dat je tijdig ter plekke bent 
want de toeloop van de overige Limburgse 
clubs kan wel eens voor onverwachte drukte 
zorgen.

Vervolgens is er de 
onderstaande uitnodiging.

De jaarlijkse zomeractiviteit van 
BBAT-Limburg die we al meer 
dan 20 jaar kennen, maar door 
gekende omstandigheden drie jaar 
onderbroken werd. Het is thans 
weer een interessante activiteit 
waar de federatie behoorlijk in de kosten tussen komt.  
Meer informatie brengen we u nog in de volgende HE-editie.

Op de eerste zondag van juli staat dan weer de gekende 
LimBeurs - het is al de 31ste - op het programma. Onnodig 
daar nu meer over te vertellen. Dat ieder Z-lid dan gratis 
op de groepstand van de Zilverhaai kan staan, wist u wel.
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Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Jannes Cauberghs is ook nog naar de 
2D-vergadering gekomen, alles was wel 
bijna opgeruimd maar hij kwam rechtstreeks 
van zijn werk en wilde toch nog graag een 
babbeltje komen doen.

Nog iets wat ons deugd doet is dat er de 
laatste maanden  meerdere, in het verleden 
zeer actieve leden, de weg terug gevonden 
hebben naar de vergaderingen. Sommigen 
hebben de pensioen gerechtigde leeftijd 
bereikt, dit zal ook wel een rol spelen. Dat 
het voor hen ook fijn is om mekaar terug te 
zien valt wel op in de na-vergadering.
-----------------------------------------------------
Rudy Wouters is Opi geworden en heeft 
daarom op de aprilvergaring getrakteerd met 
suikerbonen. Zijn kleinzoontje is een stoere 
Viking en luistert naar de naam Ragnar 
(wanneer volgen de eerste tatoo’s)? 

De 4D-vergadering van maart werd weer 
gestart met de bekende Z-trailer en 
onmiddelijk gevolgd door 5 spraakmakende 
video’s;
nr 78: Hongerige haai
Vanuit de lucht filmt een drone het gevecht 
van een haai met een schildpad. Na een paar 
minuutjes zagen we wie de winnaar was.
nr 79: Algeneters
Algeneters in het aquarium, maar eten ze 
wel echt algen was de vraag? Nickey heeft 
het mooi uitglegd.
nr 80: Koraal kweek
Van het beroemde Barrièrerif in Australië zijn 
unieke beelden gemaakt van koraal dat zich 
voortplant. Miljarden roze balletjes drijven 
door het water. Het zijn allemaal eitjes en 
zaadcellen van het koraal. Unieke beelden.
nr 81: Witte stip infectie
Visdokter Gerald Bassleer onthulde in deze 
video alles over deze visziekte.
nr 82: De kleurige kameleon
De kameleon is een heel bijzondere reptielensoort. Er zijn 
wel 200 verschillende soorten in allerlei kleuren en tinten 
te vinden. Van Floris van Dierenpraat TV leerden we  heel 
aparte eigenschappen van de kameleon kennen.

Boodschap van alg...
Leden die iets te laat in de COR arriveerden hebben ze 
niet alle 5 video’s kunnen zien.  Het is gebruikelijk om de 
‘verwelkoming’ bij  de 4D minder tijd te voorzien als bij de 
2D-vergadering. Ok, voor niet iedereen is het mogelijk 
om 19u30 in de COR  aanwezig te zijn, anderzijds willen 
we het ook niet nodeloos laat laten worden om het 4D 
programma af te werken.
Alvorens Filip zijn aangekondigde presentatie over het 
vijvergebeuren opstartte werd er gepauzeerd en de 
1€-tombola afgewerkt.
Nota: Roger Van Rethy bezorgde de voorbije tombola’s van 
2D en de 4D al heel wat prijzen o.a. diverse (nano)aquaria. 
Deze prijzen zijn nog een erfenis van zijn echtgenote de 
betreurde Conny De Wilde.

Rudy is tevens al Plusopi van een kleindochter, omdat 
het paasverlof was mocht ze even mee komen naar de 
aprilvergadering. En ze was niet op haar mondje gevallen. 
Tijdens de pauze heeft Karin Cerstelotte mooie vlechtjes 
gemaakt in haar lange haren. De foto’s zijn niet bij de 
HE.redactie geraakt.

1€-tombola (28 maart)
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Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
De Federatieavond van vrijdag 21/4, die 
door onze club werd georganiseerd is 
door de collega’s van BBAT-Limburg goed 
ontvangen. We hebben complimenten 
gekregen voor de gastspreker, de organisatie 
en onze locatie. De financiële kant is voor 
BBAT-Limburg. Dank aan iedereen die 
aanwezig was. Alles wat de afwezigen 
gemist hebben kan je nalezen in het verslag 
van Theo L. elders in deze Haaien- Echo’s.
----------------------------------------------------------
Misschien vragen velen zich af waar Dimitry 
Thysbaert, onze regerende clubkampioen, 
zich de laatste tijd schuil houdt.  We 
hebben hem inderdaad al een tijdje gemist 
op onze bijeenkomsten. Het blijkt een 
samenloop van omstandigheden te zijn 
van gezondheidsproblemen (hijzelf en Ilvy) 
en vakantie (Thailand). Momenteel zou 
niemand hem nog kunnen tegenhouden om 
zijn Zilverhaai activiteiten verder te ontplooien.
-------------------------------------------------------------
De 4D-vergadering van april werd weer in gang geschoten 
met de Z-trailer (er wordt gefluisterd dat het aantal 
beelden in de toekomst een schiftingsvraag zal zijn !?). 
De luidrichtige promovideo werd weer onmiddelijk gevolgd 
door vijf nieuwe spraakmakende video’s;

nr 85: Vijverskimmer van Oase
Bladeren, stuifmeel of ook andere 
voedingsstoffen voor algen komen via 
het oppervlak in het vijverwater terecht. 
Deze video OASE oppervlakteskimmers 
verwijderen de vuilpartikelen krachtig en 
effectief van het wateroppervlak naar een 
opvangkorf.
nr 86: Zeeaquarium van 5000 liters
Zeeaquarium van 5000 liters: Voor zo iets 
speciaals moeten we in Dubai zijn.
nr 87: Kleinste aquarium ter wereld
Van een groot naar een mini aquarium...
Een Russische miniaturist heeft samen met 
zijn zoon het kleinste aquarium ter wereld 
gemaakt. Het aquarium, meet slechts 
30x24x14 millimeter. Drie kleine baby-
zebravisjes kregen de twijfelachtige eer om 
er in rond te mogen zwemmen.

Tot daar de spraakmakende video’s van april.
Terwijl Filip M. & Kenny M. zich klaar maakten 

voor de duo-improvisatie werd er gepauzeerd en 
de 1€-tombola afgewerkt.
Twee schermen op de witte muur geprojecteerd met twee 
beamers door twee operators die hun uiterste best deden 
om op vragen en suggesties in te gaan. Het internet heeft 
zoveel te bieden. Het ging dan ook van hier naar daar en 
van links naar rechts. Veel animo vanuit de leden was 
er echter niet rechtstreeks bij. De indruk was dat men 
onderling in kleine groepjes meer conversaties had.
Op deze bijeenkomst werd ook gestart met de bedeling 
van zout en paprika chips. 
Dit door een schenking van Johnny Preuveneers die door 
een foute levering bij hem thuis met 4 gote dozen krokante 
gefrituurde aardappelschijfjes zat opgeschept. Bij elke 
bijeenkomst is voor elke aanwezige nu een zakje chips tot 
de voorraad is opgebruikt. Bedankt Johnny.
----------------------------------------------------------------------------
Naar aanleiding van het jubileum van de Antwerpse 
Zeeaquarium Club organiseerde deze club tijdens het 
verlengde weekend van 1 mei een tentoonstelling in Deurne-

nr 83: Goerami soorten
In deze video werden 17 Goerami soorten geïntroduceerd. 
Het waren echter niet allemaal Goerami’s en ook met de 
benamingen was er degenlijk geknoeid. Namen werden 
te pas en te onpas verwisseld. Trichopodus-Trichopterus 
en Trichogaster. Het waren wel allemaal labyrintvissen 
die we te zien kregen. En ook de engelstalige parameters 
waren onbetrouwbaar. Deze video was, zoals gezegd, een 
duidelijk voorbeeld van desinformatie op het internet.
nr 84: Giftige slangen
Met deze video maakten we kennis met de 5 giftigste 
slangen ter wereld (volgens Freek TV).



Antwerpen met een twintigtal zeeaquaria. In één van deze 
bakken waren een 10-tal tepelanemonen (Entacmaea 
quadricolor) te bewonderen. Al deze anemonen werden 
ter beschikking gesteld door Theo Luyten (die er bijna al 
die jaren ook AZAC-lid is).
-----------------------------------------------------------------------------
In Schulen bij Erwin Van Agtmael zijn een deel visjes  
(nakweek) van Paracyprichromis nigripinnis (Tanganyika 
cichlide muilbroeder) gratis af te halen. 
Geïntresseerd, neem dan snel kontakt met Erwin via mail 
erwin.vanagtmael@gmail.com

-----------------------------------------------------------------------------
Rudy Wouters is stilaan op weg naar een vermelding in 
het Guinness book of records. Hij is volgens zijn medisch 
dossier vorige maand aan zijn dertigste (!) operatie  
geraakt. Deze keer een moeikijke wervel ingreep in zijn 
brede rug. Vooraf had Rudy het Z-bestuur reeds uitgelegd 
wat hem te wachten stond. Hij had van zijn specialist een 
boekje gekregen waarin gedetailleerd en met de nodige 
illustraties was uitgelegd wat hem te wachten stond. Je 
moest geen kenner zijn om te zien dat dit toch al een 
serieuze ingreep zou zijn. De operatie gebeurde op 
maandag 8/5 en op donderdag amper 4 dagen later, na de 
nodige testen, mocht hij al naar huis. Volgens Rudy was 
de dokter zelf verwonderd over de vooruitgang op die korte 
periode. De revalidatie zou langzaam verlopen, beginnend 
met 10 minuten wandelen en na zes weken zou hij aan 
één uur moeten komen. Tot onze verbazing daagde Rudy 
amper 14 dagen na zijn operatie al monter op in de COR 
voor de 4D-vergadering. Is dit geen record?
----------------------------------------------------------------------------
Op zondag 14/05 was er weer de jaarlijkse ruilbeurs van 
Blauwe Alg te Kessel. Deze beurs was volledig gratis 
voor bezoekers en standhouders, dus voor hobbyisten 
toch makkelijk. Twee van onze Z-leden hadden hier 
een thuismatch (Kenny M. & Dimitry T.) Ze waren er als 

standhouder aanwezig. 
Aldaar heerste toch maar een matige belangstelling 
waaronder wel enkele koopjes-jagende Zilverhaaien 
werden gespot; Pascal W.,Filip M., Lutgarde en Michel S.
----------------------------------------------------------------------------
Tijdens de bestuursvergadering van mei heeft Kenny 
Mertens zijn mandaat als bestuurslid opgezegd. Zijn 
ontslag is door het Z-bestuur betreurd en aanvaard. 
Hierbij enkele regels uit zijn ontslagbrief. De volledige 
versie is na te lezen bij Theo Luyten (Z-secretaris en 
HE.redacteur).

Na zorgvuldige overweging en met een beetje weemoed 
in mijn hart, heb ik besloten om mijn functie als bestuurslid 
van de club neer te leggen.
Laat me beginnen met te benadrukken dat mijn vertrek 
volledig vriendschappelijk en professioneel van aard is. 
Het is geen beslissing die ik lichtvaardig heb genomen, 
maar eerder een stap die ik neem uit tijdsnood, alsook met 
de gezondheid in gedachten.
Hoewel ik afscheid neem van mijn bestuursfunctie, zal 
ik altijd een trotse en actieve ambassadeur van onze 
aquariumclub blijven, daar ik zeker en vast lid blijf. Ik 
zal zeker blijven deelnemen aan clubactiviteiten en mijn 
passie voor aquaristiek met jullie blijven delen.
Tot slot wil ik jullie allen nogmaals bedanken voor het 
vertrouwen en de vriendschap die ik heb ervaren tijdens 
mijn tijd als bestuurslid.
----------------------------------------------------------------------------
Gratis minuutsoep op de vergaderingen!!, ...en ja, nu 
iedereen het weet, ontbraken de nodige soepkommetjes 
op de voorbije 2D-vergadering (op miraculeuze wijze 
verdwenen). Zo kon men de afgelopen 2D geen minuutsoep 
aanbieden. Jos L. heeft dit ondertussen reeds opgelost 
met de verantwoordelijke van de zaal.
-----------------------------------------------------------------------------
Zaterdag 27 mei was ‘s morgens om 9 uur een afspraak 
voor de clubbesturen van de BBAT-clubs in Hoboken. De 
BBAT adviesraden hebben thans daar in Het Gildenhuis 
plaats. Terwijl Filip M. & Kenny M. met een BBAT-pet Jos 
en Theo L met een Z-pet als vertegenwoordigers aanwezig 
waren werd het voorziene programma afgewerkt.
De inspirerende lezing door Steven Matheî, (Burgermeester 
van Peer) over statuten, wetgeving, verplichtingen 
en richtlijnen van VZW’s nam het meeste tijd van de 
voormiddag in beslag. Meer nieuws  uit deze BBAT-
bijeenkomst verneem je via de voorziene kanalen.
-----------------------------------------------------------------------------



HAAIEN-ECHO’S  augustus 2023 - Aflevering 91
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@gmail.com. Bij twijfel.. altijd doen. HE.Redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Jan Van Genechten, vaste klant op alle 
vergaderingen, kwam op de 4D-vergadering 
van mei vrij laat binnen in de Cor. 
Omdat dit helemaal niet Jan zijn gewoonte 
is maakte Theo R. al lachend een opmerking 
hierover. Nu bleek dat er thuis nog net voor 
zijn vertrek enkele probleempjes hadden 
plaatsgevonden. Probleempje1: Een filter 
had blijkbaar op de ene of de andere manier 
voor wat wateroverlast gezorgd. 
Probleem1 snel opgelost, hierna meldde 
zijn vrouw dat de wc niet meer gespoeld kon 
worden. Jan gebruikt geen kraantjeswater 
voor het doorspoelen. Na eventjes zoeken 
probleempje 2 ook opgelost. De pomp had 
om de een of andere reden haar werk niet 
gedaan. Toch handig zo’n klus(klos)jes man 
in huis en dan mag je ook wat later in de Cor 
arriveren.
-----------------------------------------------------------
Op zondag 4 juni waren we met een groepje 
zilverhaaien aanwezig op de zomeractiviteit 
van BBAT-Limburg. Elk jaar organiseert een van de 

Limburgse clubs deze activiteit. 
Deze keer was het de beurt 

aan Tanichthys Hasselt. Een 
uitgebreid verslag over wat 
ons te wachten zou staan 
op deze activiteit kon je al 
lezen in de Haaien-Echo’s 
van mei. Tot onze spijt 

heeft Michel Smolders zich 
op het allerlaatste moment 

nog verontschuldigd. Sonia C. 
C . en Roger V. hebben we eventjes 
gezien bij het vertrek van de wandeling, toen wij 
terug kwamen waren zij reeds naar huis. Omdat Gerard V. 
sedert enkele tijd gebruik moet maken van zo’n scootertje 
om zich te verplaatsen (en dit nogal moeilijk is om door het 
bos te crossen) zijn Marèse T. en Gerard later gekomen. 
Ook Jos J. en Mieke V. waren nog eens van de partij. Na 
het eten was er nog even tijd om een hobbybabbeltje te 
doen met enkele mensen van de andere clubs. Sommigen 
van hen zijn na vele jaren geen onbekenden meer.
Enkele andere Z-leden namen niet deel aan de 
zomeractiviteit maar zijn op bezoek geweest bij onze 
verbroederingsvereniging uit Torhout. Skalaar Torhout had 
namelijk op dezelfde zondag een ruilbeurs.
----------------------------------------------------------------------------
Fietsen is een gezonde ontspanning. Theo Luyten 
verscheen in Hasselt voor de zomeractiviteit met één open 
en één donkerblauw opgezwollen oog. De vorige dag 
tijdens een fietstochtje met Ria was hij onzacht in contact 
gekomen met de Lommelse grond. Een boomtak die onder 

de voeten hing en een aanraking met het 
achterwiel  van Ria was hiervan de oorzaak.
Nota: Het was niet de eerste keer voor onze 
stuntman >zie aflevering 60 in oktober 2019.
--------------------------------------------------------- 
Op 04/06 was er na 6 jaar, eindelijk weer 
de ruilbeurs van Skalaar Torhout. Het moet 
gezegd worden dat men er een mooie 
beurs van gemaakt heeft. Vanaf 7u30 was 
het mogelijk dat standhouders op kwamen 
bouwen en er was al heel wat volk.
Ikzelf (Kenny M,, als vertegenwoordiger 
van BBAT, Zilverhaai en mezelf) was er 
omstreeks 8u, de rest van de Zilverhaai 
vertegenwoordiging (Filip M., Rudy W. & 
Pascal W.) kwamen iets later omwille van 
omleidingen bij Rudy  in de buurt, omstreeks 
9u45, met amper nog een kwartiertje tijd om 
op te bouwen, kwamen ze aangereden.
Het was snel uitladen geblazen en een 

parkeerplek zoeken. Het geluk was dat Skalaar 
direct helpers klaarstaan had, alsook ikzelf. Samen 

hebben we 2 keer moeten over en weer moeten lopen en 
al het gerief dat de heren bij hadden, was uitgeladen.
Er was voor ieder wat wils, zeewaterliefhebbers, reptielen-
liefhebbers (SOS Reptiel) en de koopjesjagers.

De hele dag, uitgezonderd het middaguur, was gezellig 
druk, iedereen heeft wat kunnen kopen/verkopen of zich 
tegoed kunnen doen aan de lekkere braadworsten die 
er verkrijgbaar waren, (Nietwaar Filip?). De plaatselijke 
economie steunen noemt hij dat! Maar hij had van de hele 
dag nog niets gegeten, dus er gingen er wel een paar in.
Rond 16u was het einde van de beurs en zijn de 
Zilverhaaien stilaan terug naar Limburg getrokken.
----------------------------------------------------------------------------
De laatste vergadering (27 juni) voor de vakantie was 
geen hoogvlieger voor wat betreft de opkomst. Velen 
waren blijkbaar al in vakantie modus, maar de aanwezige 
diehards hebben de uitvoerige presentatie van Kenny 
M. over sierkevers volmondig weten te appreciëren. 
Na de pauze en de 1€-tombola bracht Theo L. nog een 
gesmaakte bijdrage over “Vinnenbijters in het aquarium”. 
Iedereen is hiermee gewaarschuwd wanneer hij/zij vissen 
bezit met voelsprieten of een lange staart.
De aanwezige VIPS mochten op deze bijeenkomst nog 
wat gesponsord vakantievisvoer van Dajana of Dupla 
meenemen (zie Business News 324 op onze website).



HAAIEN-ECHO’S  september 2023 - Aflevering 92
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@skynet.be. Bij twijfel.. altijd doen. HE.redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Via meerdere kanalen is het u allen 
wellicht al ter ore gekomen dat Filip, onze 
voorzitter, medio juli door een ernstig 
herseninfarct getroffen is. Zijn geheugen 
en fysiek vermogen vordert langzaam in de 
goede richting maar zal wellicht maanden 
revalidatie vergen. We ontvingen in het 
bestuur uit alle hoeken steunbetuigingen 
voor Filip, waarvoor dank.
----------------------------------------------------------
Op donderdag 10 augustus hadden wij 
met het z-bestuur uit noodzaak een extra 
vergadering. Door het plotseling uitvallen 
van Filip M. dienen er allerhande problemen 
opgelost te worden. Kenny M., die recent 
eigenlijk zijn ontslag als bestuurslid had 
aangekondigd, is opnieuw op de kar 
gesprongen. Waarvoor appreciatie is 
natuurlijk. Iemand die vlot overweg kan in 
de digitale wereld is tegenwoordig bijna niet 
meer te missen. Als iemand onvoorbereid 
wegvalt in een organisatie merk je pas dat elk 
schakeltje nodig is om de clubmachine te laten draaien. 
We maken er intussen het beste van.
---------------------------------------------------------------------
Ook bij BBAT word Filip gemist.Vermits hij bij BBAT de 
volledige leiding had over de organisatie van “BBAT-VATT” 
en hij in het bezit is van de nodige inloggegevens, is men 
genoodzaakt om met alles omtrent deze nationale digitale 
tentoonstelling te herbeginnen.
----------------------------------------------------------------------------
Zondag 13 augustus, mooi fietsweertje. Na weken van 
kwakkelweer (deze term werd ook door de weerdienst op 
radio en TV gebruikt) tijd om de fiets nog eens te gebruiken. 
Maar waar naar toe? Alle fietsroutes in de omgeving (fietsen 

door de bomen, fietsen door het water) 
hebben we (Theo Raymaekers en Carine) 
al dikwijls gedaan. Ik zeg tegen Carine, we 
hebben onze erevoorzitter Jos J. en Mieke 
al een tijdje niet meer gezien, als we nu 
eens naar Hasselt fietsen. Aangekomen bij 
de residentie van de bisschop, waar Jos en 
Mieke een klein deel van bewonen, troffen 
wij hen aan op hun terrasje, genietend 
van een drankje. Een leuke ontvangst en 
prettig zitten. Er word over koetjes en kalfjes 
gebabbeld, de Z-club komt natuurlijk ook ter 
sprake (o.a. de toestand van Filip M.). Allerlei 
ouderdomskwaaltjes beginnen de kop op te 
steken en beletten hun om nog regelmatig 
aanwezig te zijn op allerlei activiteiten. 
Het was fijn om hen nog eens te zien en wat 
bij te praten. Terug thuis hadden we er zo’n  
55km opzitten (met elektrische ondersteuning) 

want wij zijn ook geen 20 meer.
----------------------------------------------------------

Enkele weken geleden had Theo Luyten bij de 
CO2 installatie van zijn plantenaquarium problemen met 
de drukregelaar voor CO2 toevoer. Dit koste hem op een 
paar dagen de volledige voorraad van een CO2 (13 liter) 
fles waarmee hij normaal een jaar mee toe komt. 
Een nieuwe drukregelaar was de enige oplossing.
Men zegt wel eens: Een tegenslag komt zelden alleen!
Dit was dan ook bij Theo zo. 
Toevallig nog wel op zijn verjaardag.
Een stroomonderbreking door een kortsluiting aan zijn 
zeeaquarium. Gelukkig terwijl hij thuis was, want een 
zeeaquarium zal geen uren ongestraft stil staan. Na een 
onderzoek naar de oorzaak bleek er een kortsluiting in de 
doorstroompomp van de eiwitafschuimer (zie foto).

Oceanrunner OR3500 
van Aqua-Medic 
                Nieuw >

Oceanrunner 
OR3500 
van Aqua-Medic
< circa 35 jaar
   in gebruik 



HAAIEN-ECHO’S  oktober 2023 - Aflevering 93
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@skynet.be. Bij twijfel.. altijd doen. HE.redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.

F.M.

BBAT Bondsdag 2023
Slechts drie leden (Kenny M.  Hans L.) en 
ikzelf (Theo L.) hadden zich bij onze club 
aangemeld voor de jaarlijkse bondsdag 
van de BBAT die doorging in Gentbrugge 
op zaterdag 23 september. Een pover 
Z-gezelschap, zeker als we terug kijken naar 
bondsdagen in het verleden. 
Het was dit jaar wel niet direct bij de deur, 
wat voor de meesten als verontschuldiging 
werd ingeroepen. 
Vroeg de baan op want het programma 
starte al om 9 uur met koeken en koffie en 
aansluitend de gebruikelijke academische 
zitting.
Volgens de officiële cijfers waren we in 
totaal met net geen 100 bezoekers uit 
18 verenigingen en... 14 aangesloten 
verenigingen stuurden hun kat en waren dus 
volledig afwezig.

Enkele genoteerde punten van de academische 
zitting volgen hieronder (wellicht komt er in een 
volgend nummer van Aquariumwereld nog een uitgebreid 
verslag van deze bondsdag.

• Sprekers van dienst: 
     - Jan Jacobs, voorzitter Aquarianen Gent (organisatie)
     - Eddy Selderslaghs, voorzitter BBAT
     - Willy Luts, secretaris BBAT

• Een minuut stilte voor overleden functionarissen van 
de BBAT tijdens het voorbije jaar (Lucien Surmont 
(Inbinddienst), Walter Deproost (ruim 30 jaar redacteur 
Aquariumwereld).

• Gehuldigde clubs met een jubileum
     - Aarschotse Aquariumienden 50 jaar
     - Aquarianen Gent 60 jaar
     - Barbus Antwerpen 90 jaar

• Oranda prijs 2022 (beste artikel in Aquariumwereld 2022)
     - Glenn Coulembier met Inlandse juweeltjes

• Ereprijs Rene Wouters (Meest gewaardeerde life spreker)
     - Kenny Mertens met “Aquariumslakken” 

• BBAT Eretekens: Gouden Palm / Gouden kroon / Award
     - Een 10-tal verdienstelijke leden werden door BBAT   
       gehuldigd en een passend ereteken toegekend.

Na dit officieel gedeelte en alvorens aan de maaltijd te 
beginnen werden we nog getrakteerd met een glaasje 
bubbels en diverse aperitiefhapjes. 

De lunch was een typisch Gentse specialiteit “Waterzooi 
met stokbrood”. 
Ietsje later kwam dan het dessertbuffet met koffie. 

Terwijl we hiervan genoten werd alles op 
het podium klaargezet voor een speciale 
voordracht waarover blijkbaar niemand 
vooraf inhoudelijk werd ingelicht.
Aquarianen Gent zorgde hiermee voor 
een verrassingseffect met een soort 
toneelvoordracht over iemand die een 
klein bakje heeft (maar in feite toch een 
redelijk groot aquarium) en vraagt aan zijn 
bezoekers wat kan ik daar in stoppen? 

Het was een ludiek en gezellig spektakel 
met vier personen (Filip Van Overmeire, zijn 
vrouw, Dirk Vandamme en Jos De Kraker).

Na afloop bracht menig aquariaan al 
wandelend naar het nabijgelegen lokaal een 
bezoek aan een mini-tentoonstelling.

De avond naderend, verlieten wij vervolgens 
tevreden en voldaan na een heel leuke 

en goed georganiseerde bondsdag van de 
Aquarianen Gent. 

Volgend jaar is het korter bij huis, namelijk bij Tanichthys 
Hasselt zelfs de datum is al bekend: 21 september 2024.
----------------------------------------------------------------------------

Naar verluid evalueert de toestand van Filip M. traag maar 
hoopgevend met de goede zorgen van het personeel van 
revalidatiecentrum in Herk-de-Stad. 

Robin Grandjean uit Leopoldsburg heeft met tussenkomst 
van Filip zijn familie zo goed als mogelijk gezorgd voor 
opvang van het vissenbestand van Filip. 

Het volledige Z-bestuur en enkele leden bezochten de 
voorbije periode onze voorzitter (kamer 108) in aparte 
shiften na afspraak; wat hem zichtbaar opfleurde. De 
kaarten voor beterschap van de Zilverhaaileden deden 
hem ook bijzonder veel deugd. 
Filip tracht nu, het wel en wee van zijn club, ietsje te volgen 
via internet en GSM wat blijkbaar al aardig lukt. 



HAAIEN-ECHO’S  november 2023 - Aflevering 94
Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@skynet.be. Bij twijfel.. altijd doen. HE.redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.
Het doet ons bijzonder genoegen dat 
ondermeer Theo Coenen, Guido Ven, Erwin 
Van Agtmael, Martin Inghels en Dirk Blansaer 
er op onze bijeenkomsten terug bij zijn. 
Zij waren om één of andere reden er effen 
tussenuit (ziekenhuis, in de lappenmand, of 
nog door andere toestanden).

We zijn blij dat ze er terug bij zijn. 
Wat onze voorzitter 

Filip Maes betreft: hij 
revaliteerd nog in het 
revalidatiecentrum in 
Herk-de-Stad.

Het heeft tijd nodig 
maar het gaat stilaan 

de goede kant uit.  
Fingers crossed !

----------------------------------------------------------
We blikken nog even terug naar de 4D van 
september, want dit verslagje kon niet mee 
in vorige HE-uitgave. Het HE-drukwerk moet 
immers tijdig bij de drukker aangeleverd worden 
om zoals de planning voorziet, ook in de week voor de 
2D bij de lezers te laten toekomen.
----------------------------------------------------------------------------
4D van 26 september 2023.
Na de bulderende start (lees trailer Z-video) werd meteen 
overgegaan naar een vervolg van spraakmakende video’s.
nr 88: Op bezoek bij onze partner/sponsor Aquabeek
nr 89: Inlandse amfibieën
Een overzicht van inlandse amfibieën met toelichtingen.
nr 90: Snappers
Deze video liet een adembenemend schoolgedrag van 
een groep Snappers zien.
nr 91: Het aquarium van Alain Debeer
Alain Debeer is meervoudige nationale kampioen in de 
categorie Gezelschapsaquarium. 
nr 92: Om af te sluiten kregen we een video te zien met 
ontspannende en spectaculaire beelden uit de koiwereld 
een video die door Jacky Baselet is toegestuurd.

In de pauze werden alle aanwezigen die hun gele BON 
strookje (dat bij de vorige HE zat) meebrachten, nog eens 
aangenaam verrast. Iedereen kreeg een zakje met daarin 
allerlei aquariumproducten en verschillende soorten voer. 
Haaien-Echo’s  lezen en aanwezig zijn op de maandelijkse 
bijeenkomsten loont dus zeker de moeite.

Op aanvraag van enkele leden gaf Kenny iedereen uitleg 
hoe men aan Z-promokleding kan geraken. 
Hier is de link: https://zilverhaai.myspreadshop.be/ 
Kenny is tevens steeds bereid om hierin te helpen.

Het verloop van de 1€-tombola brengt ook nu iedereen om 
beurt op de been op zijn/haar prijsje uit te kiezen. 

Met kortelings de Open House op het 
programma werd hierover nog een korte en 
informatieve briefing gegeven. 
Spy in the ocean, een prachtige onthullende 
BBC documentaire, was hierna te zien. 
Met behulp van geavanceerde spionage-
camera’s - genaamd Spy Creatures - kregen 
we een kijk op de buitengewone wezens die 
leven in het diepst van de oceaan. Ook in de 
oceaan gaan dieren buitengewone relaties 
met elkaar aan: van  reuzenkrabben die door 
elkaar uitkijken terwijl ze hun schild afwerpen 
tot vissen die hamerhaaien schoon maken 
etc.. In de nabije toekomst programeren we 
een andere film uit de 4-delige serie.
----------------------------------------------------------

Naar jaarlijkse 
gewoonte was er 
in Dordmund weer 
een editie van de 
aquaExpo. Dit is 
een particuliere 
beurs met een  
tentoonstelling, en 
dit keer van 29/09 
t/m 01/10.

Op zaterdag 30/09 
waren ik (Kenny M.) 
en Pascal W. (2 ex-
Z-clubkampioenen) 
aanwezig op dit gebeuren. 
Hierdoor zie je maar, Zilverhaaien kom je overal tegen. 

De rit begon al vroeg in de ochtend. Omstreeks 8 uur was 
Kenny bij Pascal om dan van daaruit samen verder te 
carpoolen richting het verre Dörtmund, wat toch al een 2,5-
tal uur rijden is vanuit Ham. Een leuke babbel gecombineerd 
met gevarieerde muziek, zo waren we omstreeks 11 uur in 
Dörtmund. Dit jaar was de beurs groter dan voorgaande 
edities, met meer standen, maar minder dieren te koop.
We merkten op dat er maar een paar standen stonden 
met garnalen, dit terwijl er toch ook een garnalenwedstrijd 
doorging. Het leek wel dat dit jaar de techniek, voeding en 
planten meer in de kijker stonden. 
Na even rond te wandelen en leuke gesprekken met enkele 
bekende gezichten ter plaatse besloten we huiswaarts te 
keren. Ikzelf had een mooie verzameling planten voor 



mijn Zuid-Amerika bak, Pascal had enkele andere zaken, 
waaronder lotus knollen op de kop kunnen tikken. 
Toen we tussen 12u30 & 13u besloten te vertrekken, 
wist Pascal te zeggen dat we nog een tussenstop gingen 
maken, in Handel (NL) . Zo gezegd, zo gedaan, een lange 
rit en enkele uurtjes later kwamen we aan bij Aquabeek. 
Hier is het altijd leuk om als Zilverhaai aan te komen, niet 
alleen om de leuke ontvangst en de vriendelijke mensen, 
maar ook om de ruime keuze. Na enkele gesprekken, een 
hele wandeling door het complex en enkele aankopen, 
panda guppen voor Pascal en wederom een plant en wat 
voer door mijzelf, reden we terug richting Ham. Omstreeks 
17u waren we terug thuis bij Pascal en heb ik na een korte 
afsluitende babbel, de weg naar huis hervat. Moe maar 
voldaan kwam ik terug thuis aan, om nog even mijn bak 
aan te vullen met de planten.

-----------------------------------------------------------------------------
Op maandag 9 oktober bezochten de Luyten-brothers, als 
vertegenwoordigers van Zilverhaai Beringen, de DiBeVo-
Trade Fair 2023 in Nederland, een zakelijke beurs in de 
huisdierenbranche. De algehele organisatie van de beurs 
werd als goed ervaren, maar het aquaristieke aanbod 
was eerder mager te noemen. Het primaire doel van het 
bezoek aan dergelijke beurs is het onderhouden van goede 
kontacten met partners/sponsors. Daarnaast uikijken naar 
nieuwe innovaties binnen onze branche en eventueel 
nieuwe relaties opbouwen met andere potentiële partners 
voor onze club. Volgens het slotrapport van de organisator 

werd Dibevo vakbeurs  bijgewoond door 4.364 bezoekers 
uit de dierbenodigdhedensector.
-----------------------------------------------------------------------------
Open House zondag 15 oktober
Vroeg in de ochtend waren reeds meerdere zilverhaaien 
paraat om de zaal klaar te zetten en hun standje op te 
bouwen. Zoals gewoonlijk dienen er op het allerlaatste 
moment nog wat aanpassingen in de planning te gebeuren 
maar alles was klaar voor het openingsuur.  Al voor 10 uur 
begonnen de eerste bezoekers reeds binnen te komen. 
Hans Lambertz mocht de deze mensen en de eerste 100 
bezoekers opvangen en hun begeleiden met het verder 
vullen van de goody-bag. Hans deed dit op een aangename 
en bijzonder gewaardeerde manier.
Tot de middag was het een gestaag toekomen van 
bezoekers, het was geen stormloop maar een gezellige 
gespreide drukte. Wat ons dan weer de kans bood om 
met geïnteresseerden een rustig gesprek te voeren. Na 
een dipje rond de middag was het in de namiddag weer 
gezellig druk. De gratis aangeboden broodjes voor de 
standhouders en medewerkers werden (hopelijk) met 
smaak verorberd. 
Alle standhouders hebben hun standje open gehouden tot 

 1 Christiaan Corstjens uit Hechtel 
 2 Jos Rutten uit Hechtel-Eksel 
 3 Sonia Courtois uit Beverlo 
 4 Hans Lambertz uit Zonhoven 
 5 Michel Smolders uit Tongeren  
 6 Jannes Cauberghs uit Heusden-Zolder 
 7 Pascal Wuyts uit Ham 
 8 Marese Tempels uit Heusden-Zolder 
 9 Robert Gorrens uit Leopoldsburg 
10  Erwin Van Agtmael uit Schulen 

 

Het VIP-statuut is gereserveerd voor de 10 actiefste clubleden van het ogenblik. Dit wordt elke maand 
opnieuw becijfert met de behaalde punten van het clubkampioenschap tijdens de laatste vier maanden. 

Voor de 10 best werkende leden worden aldus sinds 2007 sporadisch privileges toegestaan en faciliteiten 
gecreëerd die deze zogenaamde VIP-leden bevoordelen op hobbygebied en/of financieel vlak.

Nota: Deze Vip-ranking van mei is het totaal KK-punten van de laatste 4 maanden (van juli t/m okt 2023). 



het afgesproken uur. Fijn voor de mensen die nog redelijk 
laat binnen kwamen. Om 16 uur zijn er nog wel enkele 
mensen aan de deur geweest die we beleefd hebben 
moeten afwimpelen. Na het opruimen van de zaal werd 
er door enkele werkpaarden (meestal dezelfden) nog wat 
nagekaart aan de toog. 
Al bij al mogen we spreken van een geslaagde activiteit. 
De volgende editie is al gepland voor oktober 2024.
-----------------------------------------------------------------------------
Op zaterdag, de dag voor Open House had Theo Luyten 
zijn auto bomvol geladen, dit moet zeer secuur gebeuren 
en neemt dus de nodige tijd in beslag, want anders krijgt 
hij alles niet mee. En toch weeral zoveel tijd gespaard voor 
morgenvroeg. 
Zondag ochtend, geen (of niet te veel stress) want zijn 
auto stond reeds startklaar met alle benodigde spullen. 
Maar toen, sleutel insteken en starten en….. geen kik. 
Wat nu, vlug batterijlader aanhangen en hopen dat 
het tijdverlies niet te lang zou gaan duren. Gelukkig, na 
ongeveer 20 minuten en 1 startpoging, sloeg de motor 
onmiddellijk aan.
Op naar Koersel zonder verdere problemen. ’s Avonds, 
na alles weer (secuur) geladen te hebben weer hetzelfde 
probleem van in de ochtend. Gelukkig had Theo uit 
voorzorg verlengkabels en batterijlader meegebracht en 
zaten deze attributen niet te ver onderin en moest hij niet 
zijn halve auto terug leegladen. Gelukkig kon hij ook nu 
weer na ongeveer 20 minuten naar huis vertrekken. Wij 
hebben voor de rest die dag niets meer van hem gehoord 
dus zal hij wel veilig thuis geraakt zijn.
-----------------------------------------------------------------------------
4D van 24 oktober
Na enkele mededelingen van onze interim-voorzitter werd 
op deze bijeenkomst al onmiddelijk het woord aan Erwin 

Van Agtmael gegeven. Erwin had ons uitgenodigd voor een 
presentatie over zijn bezoek in 1995 aan het Malawimeer. 
Zeer recent had  hij oude super8 filmpjes van zijn reis naar 
het warme hart van Afrika laten digaltaliseren. De beelden 
van onder en boven water weliswaar zonder geluid maar 
dat maakte Erwin goed met life kommentaar:
Dit kregen we o.a. te zien en te horen:

• Ongezond duiken op een ouderwetse manier...
• Zuurstof (?) via compressor op de boot....
• Duikbrillen - neus te groot...
• Wie is (was) Walter Deproost....
• Stuart Grant en whisky....
• Ieder aldaar zijn job immers volk genoeg...
• Propere onderwaterbeelden (geen stofwolken)....
• Vele varianten van Pseudotropheus & Keizerbaarzen...
• Histories over krokodillen & nijlpaarden...
• Hoe lang is 5 minuten bij een duikprobleem...
• en nog veel meer....

Bedankt Erwin en hopelijk krijgt uw initiatief navolging van 
andere clubleden.

De 1€-tombola werd tijdens de pauze afgewerkt en de 
voorziene spraakmakende video’s volgden nadien.
nr 93: Aquariumwater verversen, waarom, hoeveel, wan-
neer en hoe?
nr 94: De spectaculaire geboorte van honderden jonge 
zeepaardjes uit de broedbuidel van het zeepaard mannetje.
nr 95: Producten en praktische tips i.v.m. bouw &inrichting 
van een paludarium
nr 96: Kennismaking met Australische baardagamen 
ideale dieren voor beginners met een terrarium
nr 97: Vivariumbeurs 2022 een samenvatting van 10 minuten.

Open House  2023
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Het Z-bestuur schrijft een column over het dagelijkse leven bij de Zilverhaai. 
Zij rekenen hiervoor ook een beetje op uw hulp en medewerking. Mocht u voor 
deze Z-realitysoap iets kunnen bijdragen vertel het aan een bestuurslid, bel of 
mail naar zilverhaai@skynet.be. Bij twijfel.. altijd doen. HE.redactie.

Het leven zoals het is bij de...  Zilverhaai.

Vivariumbeurs 11 & 12 november  2023
Ook dit jaar was onze club vertegenwoordigd op de grootste 
particuliere beurs in Benelux binnen ons interessegebied. 
Gedurende twee volle dagen, van 10 tot 17 uur, bemande 
het team van Zilverhaai Beringen, bestaande uit Kenny M., 
Dimitry T., Jos L., Theo L., Pascal W., en Hans L., onze 
stand van 12 meter. Op deze stand voerden zij diverse 
taken uit, waaronder het promoten van het e-lidmaatschap 
en LimBeurs 2024. Daarnaast waren clubleden ook actief 
bij de stand van de Discusvienden, waaronder Michel S., 
Lutgarde M., en Sonia C. Zoals gebruikelijk verwelkomden 
we ook meerdere z-leden en collega-clubs die ons 
een bezoekje brachten. Deze editie was zonder twijfel 
bijzonder drukbezocht. Over wat er die 2daagse allemaal 
te zien en te beleven was verwijzen we naar de website en 

Deze maand beginnen we de rubriek met 
enkele korte (vergeten) berichtjes.
----------------------------------------------------------
De voorbije LimBeurs was voor geintres-
seerde BBAT leden nog eens gelegenheid 
om een bekwaamheidsattest te behalen. 
Michel Smolders uit Tongeren heeft er met 
succes  deelgenomen. 
Hij is nu al het 35ste lid van Zilverhaai 
Beringen die het gegeerde BBAT pasje 
“Basiskennis Zoetwater Aquaristiek” heeft 
gekregen.
----------------------------------------------------------
Net zoals vorig jaar is Rudy Wouters gezond 
al wandelend alle resterende Open House 
flyers,  een week voor het event, huis aan 
huis in de brievenbussen van Koersel gaan 
deponeren (daardoor de drukte in de Cor !).
----------------------------------------------------------
Het zijn niet alleen onze partners/sponsors 
die onze 1€-tombola mogelijk maken. Onlangs 
hebben ook Robin Grandjean en Ludwig Beerten 
een partij prijzen gedonneerd. Merci Riobin & Ludwig !
----------------------------------------------------------------------------
Een vergeten vest tijdens de LimBeurs van een nog 
steeds onbekende medewerker kreeg de voorbije 4D een 
ontknoping met hulp van Michel S. uit Tongeren.
----------------------------------------------------------------------------

Facebook van Vivarium. Het bewijs dat dit 
een top-editie was is ook geleverd, er waren 
maar liefst 12.094 bezoekers in dat weekend. 

We kijken enthousiast uit naar een mogelijke 
nieuwe editie in 2024, waarvan wordt gefluisterd 

dat deze wellicht op een andere locatie zal plaatsvinden.
De aansluitende feestavond ‘15 jaar Vivarium’ (met 13 
mooie edities) hebben we aan ons laten voorbij gaan. We 
kijken met voldoening terug op deze beurservaring en zien 
uit naar onze betrokkenheid bij de eventuele volgende 
Vivariumbeurs.
----------------------------------------------------------------------------
Onze aquariumvrienden uit Hasselt organiseren jaarlijks 
een eetdag om financiële steun te genereren voor de 
clubkas. Ook de andere clubs van BBAT-Limburg worden 
hiervoor uitgenodigd. Door de opbrengst kunnen ze de 
clubwerking optimaliseren. Op zondag 19/11/23 was 
het weer zover en dit jaar was het een mossel-videe-
stoofvlees dag. Een afvaardiging van Zilverhaai Beringen, 
bestaande uit Chris C., Kenny M. en Jos L. met hun 
partners, genoten van dit bijzonder smakelijke en gezellige 
eetfestijn in Hasselt. Tijdens deze gelegenheid werden er 
ook hechtere banden gesmeed tussen de verschillende 
verenigingen, waaronder Tanichthys Hasselt, Maroni 
Maaseik en Zilverhaai Beringen.
----------------------------------------------------------------------------
Veel van jullie zijn op de hoogte van het feit dat onze 
voorzitter momenteel aan het revalideren is. Het is 
een uitdagend proces geweest met zowel positieve als 
moeilijke momenten, maar er schijnt nu een lichtpuntje 
aan het einde van de tunnel te zijn: mogelijk krijgt Filip voor 
kerstmis te horen of hij naar huis mag terugkeren. Onze 
interim-voorzitter, Kenny, brengt ongeveer om de drie 
weken een bezoek aan onze voorzitter, en er is duidelijk 
sprake van vooruitgang. Met deze boodschap willen we als 
z-bestuur Filip symbolisch steunen en hem aanmoedigen 
om zijn herstel voort te zetten.


